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تیم های لیگ برتری این روزها تکاپوی خود را بیشتر کرده اند تا هر چه سریع تر با 
مشخص کردن لیست بازیکنان خود کار را به شکلی منسجم و با تمامی نفرات 
آغاز کنند. در این خصوص نیز روز گذشته درباره وضعیت باشگاه پرسپولیس و 
احتمال پیوستن مهدی لیموچی به این باشگاه به تفصیل مطالبی را به رشته تحریر 
درآورده و براساس صحبت های رجاییان مدیرعامل آلومینیوم اراک به این نتیجه 
رسیدیم برای سرخپوش شدن لیموچی، پرسپولیس باید باشگاه اراکی را برای گرفتن 
رضایتنامه این بازیکن راضی کند که این پروسه ممکن است زمان بر شود. این در 
حالی است که به این موضوع نیز اشاره کردیم باشگاه سپاهان بعد از قطعی شدن 
حضور مورایس در این تیم از موضع خود برای خرید لیموچی عقب  نشینی کرده است 
و با توجه به رقم رضایتنامه این بازیکن، این موضوع کمک خواهد کرد پرسپولیسی ها 
برای پوشاندن پیراهن این تیم بر تن پدیده تیم اراکی در فصل گذشته، رقیب جدی 
دیگری نداشته باشند.  همچنین به این موضوع هم پرداختیم که باشگاه پرسپولیس 
اگر به دنبال خرید لیموچی است باید حداقل 20 میلیارد تومان برای رضایتنامه 
او هزینـــه کنـــد و احتمالا خود او هم همیـــن حدود را می خواهد؛ چراکه به  هرحال 
بازیکن ملی پوش به  حساب می  آید. حال اینکه در 24 ساعت گذشته چه تحولی 
بر سر پروسه سرخپوش شدن لیموچی ایجاد شده است، در این خصوص محمد 
رجاییان در گفت وگویی به »فرهیختگان« گفت: »منتظر هستیم هیات مدیره در 
این خصوص تایید نهایی را بدهد تا این کار انجام شود.« وی درباره اینکه رقم 20 
میلیاردی رضایتنامه لیموچی چطور تعیین شده است، گفت: »ما رضایتنامه این 
بازیکن را 30 میلیارد تعیین کرده بودیم، این در حالی است که پرسپولیسی ها نصف 
این رقم را اعلام کردند اما هیات مدیره آلومینیوم درنهایت یک مقدار بیشتر از رقم 
درخواستی پرسپولیسی ها یعنی همان حدودی که مطرح شده است را مصوب 
کرد.« رجاییان همچنین درباره این اظهارنظر درویش که گفته بود درباره لیموچی 
با شما صحبتی نکرده و در جریان برگزاری دوره هماهنگی مدیران تیم های لیگ 
برتری با شما فقط به احوالپرسی پرداخته است، گفت: »آقای درویش آدم خوبی 
است و به ما لطف دارد و اتفاقا همیشه هم حالم را می پرسد!« مدیرعامل آلومینیوم 
همچنین درباره اینکه بالاخره مشکل فخرالدینی با این باشگاه حل شده است 

؟ گفت: »چک این بازیکن پاس نشده و او هنوز پولش را نداده است.« یا خیر

  حسینی و رد پیشنهاد فدراسیون برای تیم امید
مجید جلالی به عنوان مدیرفنی فدراسیون فوتبال در ماه های اخیر تلاش زیادی را 
به خرج داد تا به وضعیت تیم های ملی رده های سنی سروسامان داده و سرمربیان 
این تیم ها را مشخص کند. در همین راستا حسین عبدی، به عنوان سرمربی جدید 
تیم ملی جوانان انتخاب شد و جای خود را در تیم ملی نوجوانان به عباس چمنیان 
داد. این در حالی اســـت که تلاش های جلالی و هیات رئیســـه فدراســـیون برای 
انتخاب سرمربی تیم ملی امید همچنان ادامه داشته و با وجود آنکه جلالی نام 5 
مربی داخلی باتجربه را به فدراسیون ارائه کرده اما همچنان خبری از اعلام رسمی 
سرمربی امیدها نیست. شنیده ها حکایت از آن دارد که از یک سو نداشتن برنامه 

مدون برای امیدها که ناکامی های این تیم را در نیم قرن اخیر به همراه داشته و از 
سوی دیگر عدم تخصیص بودجه ای مناسب برای کادرفنی این تیم، باعث شده 
است  گزینه های مدنظر جلالی و فدراسیون تمایل چندانی برای همکاری با تیم 
امید نداشته باشند. این در شرایطی است که تداخل وظایف و بعضا تعارض ایجاد 
شده بین فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک در امور راهبردی امیدها باعث 

شده است بیشتر سرمربیان حاضر به قبول هدایت این تیم نباشد. 
با همه این تفاصیل اما خبرها حاکی از آن است که پیشنهاد فدراسیون به مجتبی 

حسینی سرمربی فعلی آلومینیوم برای سرمربیگری امیدها جدی تر از سایر 
گزینه ها بوده و این پیشنهاد نیز مطرح می شود که حسینی سنگ بنای 

جدیدی را برای امیدها گذاشته و برای موفقیت در این عرصه، خودش 
از همین ابتدا این تیم را بسازد و به نوعی در این زمینه به این سرمربی 

اختیار تام داده می شود. با این حال شنیده ها از اطرافیان حسینی 
حکایت از آن دارد که این موضوع مورد موافقت سرمربی نماینده 

اراک در لیگ برتر قرار نگرفته و او که یک سال دیگر با آلومینیوم 
قـــرارداد دارد بـــه ایـــن موضوع اشـــاره کرده کـــه فعلا در محیطی 

بی حاشـــیه و آرام مشـــغول به کار اســـت و می خواهد اهدافش را با 
این باشگاه پیش ببرد. همه اینها در حالی هستند که سوای فضای توام 

با آرامشی که حسینی در اراک دارد به نظر می رسد درخصوص مسائل مالی، این 
چهره از رضایتمندی کامل در این خصوص برخوردار نیست. در این خصوص 
شـــنیده می شـــود از آن جایی که مبلغ قرارداد حســـینی در قیاس با همتایانش در 
تیم های دیگر لیگ برتر در آلومینیوم کمتر است، همین مساله باعث شده تا سایر 
تیم های دیگر لیگ برتری به سراغ وی آمده تا به نوعی بخواهند از فرصت استفاده 

کرده و این سرمربی را هوایی کنند. 

  حسینی قرارداد دارد
این در صورتی است که حسینی اعتقاد دارد با بازیکنان ارزان قیمت اما در یک 
شـــرایط محیطی مناســـب همواره نتیجه لازم را گرفته اســـت و حالا به این بحث 
فکر می کند که مگر چه چیز او کمتر از سایر مربیان گران قیمتی است که بعضا 
هر ســـاله در تیم های مختلف حاضر می شـــوند، اما نتیجه لازم را هم نمی گیرند 
و با کلی دســـتیار و بازیکن و البته همراه با کلی حاشـــیه، دوباره به تیم های دیگر 
منتقل می شوند و چرا باید دستمزدش فاصله زیادی با این دسته از مربیان داشته 
باشد. این در حالی است که به تازگی از گل گهر سیرجان به عنوان جدیدترین و 
جدی ترین تیمی که به حسینی برای فصل بعدی به عنوان سرمربی پیشنهاد 

داده در »فرهیختگان« رونمایی کردیم. 
رجاییان همچنین در این خصوص که بالاخره مجتبی حسینی برای فصل بعدی 

هم سرمربی تیم اراکی باقی خواهد ماند یا اینکه به تیم های دیگر منتقل خواهد شد 
به خبرنگار »فرهیختگان« تاکید کرد: »آقا مجتبی عزیز ما و سرمربی ماست، ضمن 
اینکه با ما هم قرارداد دارد. از دیدگاه ما ایشان ماندنی هستند. اگر هم در این بین 
مسائلی وجود دارد که او را نگران می کند در این خصوص بنده معتقدم به خاطر 
سلامت کاری و بی حاشیه بودن او است که باعث شده تا مجتبی حسینی باشد. 
او مربی استانداردی است که به نفع منافع باشگاه کار می کند. ما یک فصل است 

با هم کار می کنیم و یک بار نشده با هم به اختلاف نظر بخوریم.«

واکنش رجاییان به احتمال جدایی سرمربی آلومینیوم:

از نظر ما حسینی ماندنی است
درویش به ما لطف دارد؛ منتظر تایید هیات مدیره برای انتقال لیموچی هستیم

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

مالک استقلال در اوج رقابت نقل و انتقالاتی فوتبال 
ایران کاری نمی کند

خواب تابستانی هلدینگ
تمرینات پیش فصل تیم فوتبال استقلال برای استارت رسمی به منظور 
آماده ســـازی آبی ها برای حضور در فصل بیســـت وچهارم رقابت های 
لیگ برتر درحالی از عصر روز گذشته در کمپ مرحوم حجازی زیرنظر 
کادرفنی این تیم آغاز شد که شرایط این تیم در فاصله 5 هفته مانده به 
آغاز رقابت های لیگ برتر امیدوار کننده گزارش نمی شود تا جایی که 
تعداد بازیکنان اســـتقلال در تمرین روز گذشـــته برای یک تیم فوتسال 
هـــم کـــم بوده، چه برســـد به اینکه در تمرین روز ابتدایی، اســـتقلالی ها 
بخواهنـــد در قالـــب یـــک تیم فوتبال کار خود را به صورت رســـمی برای 
آغاز فصل جدید استارت بزنند، این در شرایطی است که در اولین روز 

از بزرگ ترهای این تیم هم خبری نبود!
در شـــماره های قبلـــی »فرهیختگان« بـــه این موضوع اشـــاره کردیم که 
وضعیت استقلال برای بستن تیمی مقتدر و منسجم به منظور حضور 
در فصل جدید رقابت های لیگ برتر تا حدی زیادی قفل شده و برگزاری 
انتخابات ریاست جمهوری هم روی این مساله بی تاثیر نبوده است. 
در هر صورت به نظر می رســـد باشـــگاه اســـتقلال هم بعد از واگذاری 
به هلدینگ خلیج فارس، مانند بســـیاری از نهادهای دولتی دیگر در 
انتظـــار تغییـــرات بالادســـتی در بدنه مدیران هلدینگ به ســـر می برد و 
همین موضوع باعث شده مدیران هلدینگ خلیج فارس نیز در انتظار 
سرنوشت وضعیت خود، فعلا باشگاه استقلال را برای تقویت و تزریق 

مالی در این برهه زمانی در صف انتظار قرار بدهند. 
این درحالی اســـت که تمرینات اســـتقلالی ها در روز گذشته با حضور 
نفراتی کمتر از تعداد انگشـــتان دو دســـت برگزار شـــده و درحالی که تا 
حدود 2 ماه دیگر این تیم باید در لیگ الیت آســـیا در بالاترین ســـطح 
برگزاری رقابت های باشگاهی در قاره آسیا شرکت کند، بی سروسامانی 
اســـتقلالی ها یک بار دیگر وضعیت این تیم را به مرز هشـــدار رســـانده 
و علاوه بر کادرفنی، نگرانی و اســـترس هواداران این تیم را هم به همراه 
داشته است.  به هر روی هواداران استقلال بعد از واگذاری این تیم به 
هلدینگ خلیج فارس این توقع را داشتند تا مشکلات سال های گذشته 
این تیم که بیشـــتر آنها ریشـــه در مشکلات اقتصادی داشته، سرانجام 
با ورود شـــرکت های متمول نفتی به پایان برســـد تا این باشـــگاه بعد از 
حدود ســـه دهه دوباره بتواند به قدرت های آســـیایی تنه بزند و امیدوار 
به پس گرفتن جایگاه خود در قاره کهن باشـــد. این درصورتی اســـت که 
وضعیت فعلی در واقعیت، با آن چیزی که استقلالی ها توقع دارند در 
برهه زمانی فعلی فاصله زیادی دارد و بی تفاوتی هلدینگ خلیج فارس 
در امور مرتبط با تقویت استقلال در پیش فصل باعث شده تا حد زیادی 

امور این تیم در این روزها با اختلال مواجه شود. 
در باشگاه استقلال فعلا شرایط مثل رقیب دیرینه این تیم در وضعیت 
هشدار قرار دارد و دست دست کردن های هلدینگ باعث شده نه تنها 
بدهی بازیکنان از ســـال های گذشـــته همچنان مورد بی توجهی برای 
تسویه حساب قرار گرفته باشد، بلکه در حساس ترین مقطع در پنجره 
نقل و انتقالات تابستانی به منظور مذاکره با نفرات جدید برای تقویت تیم 
هم آهی در بساط نباشد. حقیقت این است که در باشگاه استقلال فعلا 
همه چیز روی هواست و عجیب این که هنوز زمان زیادی از ادعاهای 
مدیران هلدینگ مبنی بر اینکه تیمی مدعی در آسیا را تدارک خواهند 
دید سپری نشده و حالا بر اساس آن وقتی پولی تزریق نمی شود، تمدیدی 
صورت نمی گیرد و بازیکن جدید دیگری بر اساس خواسته های نکونام 
جذب نمی شود، این گمان در ذهن هواداران ایجاد شده که ای کاش 
همان وضعیت قبلی حفظ شود؛ وعده و وعید در حد آسیا پیشکش!

گزارش

تیـم فـولاد بعـد از یـک فصـل سـخت و پرچالـش در نهایـت لیـگ برتـری باقـی 
مانـد. درحالی کـه تصـور می شـد شـاید ثبـات در ایـن باشـگاه پـس از ایـن بقـا 
کتـور فولادی هـا تبدیـل شـود امـا آنهـا نه تنهـا سـرمربی خـود را  بـه اصلی تریـن فا
تغییـر دادنـد بلکـه مدیرعامـل باشـگاه را نیـز عـوض کردنـد تـا بـه کل سیسـتم 
ایـن باشـگاه تغییـر کـرده و شـاهد ورژن جدیـد باشـگاه فـولاد در فصـل پیـش 
رو باشـیم. فولادی ها که فصل گذشـته از ابتدا شـروعی بد داشـتند امیدوارند 
ی با یحیی گل محمدی فصل تازه ای را در این باشگاه رقم زده و  طی همکار
ی و امکاناتـی  شـاهد تیـم متفاوتـی باشـند. ایـن باشـگاه کـه بـه لحـاظ سـاختار
یکـی از بهترین هـای فوتبـال ایـران اسـت، چنـد فصلـی اسـت کـه بـا حواشـی 
یادی دسـت به گریبان بوده و به نوعی افت چشـمگیری داشـته. حالا تصور  ز
ی ریـل برگردانـد و شـاهد  می شـود شـاید تغییـرات اخیـر بـار دیگـر فـولاد را رو
آن تیـم قدرتمنـد سـابق کـه در مقطعـی حتـی بـه عنـوان نماینـده ایـران در لیـگ 
قهرمانـان آسـیا حضـور داشـت باشـیم. بایـد دیـد مدیریـت جدیـد از پـس ایـن 

چالـش برمی آیـد یـا نـه.

  اقدامات اساسی باشگاه برای همکاری با یحیی
یکـی از بهتریـن اقدامـات باشـگاه فـولاد جـذب یحیـی گل محمـدی بـه عنوان 
یکـی از پرافتخارتریـن مربیـان حاضـر در لیـگ ایـران بـرای سـرمربیگری ایـن 
یـادی پیرامـون ایـن انتخـاب وجـود دارد.  تیـم اسـت. بـا ایـن حـال حواشـی ز
اخیـرا شـایعه شـده گل محمـدی اجـازه مربیگـری در فـولاد نـدارد و برخـلاف 
آنچـه باشـگاه فـولاد ادعـا کـرده هنـوز مجـوز فعالیتـش صـادر نشـده اسـت.  
ایـن موضـوع تـا حـدودی صحـت دارد امـا بـه معنـی آن نیسـت کـه قـرار اسـت 
ن ایـن مربـی آغـاز کننـد. ظاهـرا اقدامـات اساسـی  فولادی هـا فصـل را بـدو
بـرای صـدور مجـوز فعالیـت یحیـی گل محمـدی انجـام شـده و ایـن باشـگاه 
تاییـد شـفاهی را گرفتـه امـا هنـوز ایـن مجـوز بـه باشـگاه فـولاد نرسـیده و آنهـا 
نمی تواننـد بـه شـکل رسـمی کار خـود را بـا ایـن مربـی آغـاز کننـد. بـا ایـن حـال 
بـه نظـر می رسـد جـای نگرانـی نیسـت و تـا هفتـه آینـده ایـن مشـکل برطـرف 
ی خـود را بـرای شـروع فصـل جدیـد بـا  شـده و تیـم فـولاد برنامه هـای آماده سـاز
گل محمـدی اسـتارت می زنـد. هرچنـد در ایـن خصـوص هـواداران فـولاد کمی 
نگـران هسـتند امـا بـه نظـر می رسـد مدیـران باشـگاه از حـل مشـکل سـرمربی 

خـود مطمئـن بـوده و نگرانـی از ایـن جهـت ندارنـد.

  بیرانوند یا اخباری؟
یسـتوفر کنـت هنـوز  شـهاب گـردان بـا فوتبـال خداحافظـی کـرد. از طرفـی کر
تحـت قـرارداد باشـگاه فـولاد اسـت امـا یحیـی و مدیـران ایـن باشـگاه علاقه ای 

ی با او ندارند. اینطور که از باشـگاه فولاد خبر می رسـد، چند  به ادامه همکار
یـد باشـگاه فـولاد قـرار  دروازه بـان داخلـی و دو دروازه بـان خارجـی در سـبد خر
یکن ایرانی علاقه بیشتری نشان  گرفته اند. با این حال فولادی ها به جذب باز
می دهنـد. آنهـا تنهـا درصورتی کـه نتواننـد دروازه بـان مـورد نظـر خـود را در بیـن 
ینـه خارجـی خواهنـد  ایرانی هـا مجـاب بـه عقـد قـرارداد کننـد بـه سـراغ دو گز
ی دو گزینه اصلی  رفت. در حال حاضر علیرضا بیرانوند و محمدرضا اخبار
سـرمربی فـولاد بـرای فصـل پیـش رو هسـتند. ایـن درحالـی اسـت کـه بیرانونـد 
شـرایط پیچیده ای برای فسـخ قراردادش با باشـگاه پرسـپولیس دارد و همین 
ی تحـت قـرارداد باشـگاه  فولادی هـا را کمـی مـردد کـرده اسـت. از طرفـی اخبـار
یکـن وارد  گل گهـر اسـت و فولادی هـا نمی خواهنـد بـه طـور مسـتقیم بـا ایـن باز
کـره شـوند. البتـه فولادی هـا می داننـد بـا پرداخـت مبلغـی شـاید بتواننـد  مذا
ی خواهـان دیگـری  رضایتنامـه او را از گل گهـر بگیرنـد امـا از آنجـا کـه اخبـار
کـره  هـم دارد، مبلـغ رضایتنامـه او بالاسـت و دقیقـا همیـن موضـوع مانـع مذا
فـولاد بـا باشـگاه سـیرجانی شـده اسـت. بـا ایـن حـال شـنیده ایم، هرچنـد فـولاد 
کـره نشـده  بـه شـکل مسـتقیم بـا ایـن دو دروازه بـان و باشـگاه های آنهـا وارد مذا
ی این گلرها  امـا یحیـی گل محمـدی بـه شـکل خصوصـی و دوسـتانه بـا هـر دو
ی بـا فـولاد بـه آنهـا  صحبـت کـرده و پیشـنهاد غیررسـمی خـود را بـرای همـکار
داده اسـت. گل محمـدی هنـوز جوابـی از ایـن دو نگرفتـه، از ایـن رو باشـگاه 
ی احتمالـی بـا ایـن دو دروازه بـان نداشـته امـا  فـولاد هیـچ اطمینانـی از همـکار

کـرات امیـدوار اسـت. بـه رونـد مذا

  لیست فولاد قفل است
همانطور که پیشـــتر در »فرهیختگان« خواندید لیســـت باشگاه فولاد تکمیل 
یکنان این تیم برای فصل بعد قرارداد دارند. از این رو باشگاه  است و اغلب باز
یکنان این تیم و استفاده از  فولاد و یحیی گل محمدی برای تغییر ترکیب باز
ترکیب مورد نظر خود با چالش بزرگی روبه رو هســـتند. از طرفی باشـــگاه فولاد 
یکن خارجی ســـود می برد. از این رو آنها  تنها باشـــگاه ایرانی اســـت که از ۷ باز
یکن خارجی مورد نظر ســـرمربی  تیم شـــان نیز با مشکل روبه رو  برای جذب باز
هستند. حتی کاندیدو و کولیبالی که به نظر می رسید با این باشگاه قرارداد 
ندارنـــد، فصل گذشـــته بـــا قراردادی داخلی تمدید کردند و به همین واســـطه 
یکن فولاد بنامند. به این ترتیب هر ۷ خارجی تیم فولاد با  می توانند خود را باز
یکن خارجی دیگری ملزم به تغییر  این باشگاه قرارداد داشته و جذب هر باز
در این ترکیب ۷ نفره است. از طرفی طبق قانون جدید، هر تیم لیگ برتری فقط 
گر یحیی گل محمدی  یکن خارجی استفاده کند. درنتیجه ا می تواند از 5 باز
یکـــن خارجی جدیدی به تیمش اضافه کند، باید خانه تکانی  درنظـــر دارد باز
یکنان  اساسی در باشگاه فولاد انجام دهد. البته این شرایط فقط مخصوص باز
یکنان داخلی نیز با این باشگاه قرارداد دارند و  فولادی ها  خارجی نیست و باز
گر هر یک از آنها را نمی خواهند باید نظرشان را جلب کرده و قراردادشان را  ا

به صورت مسالمت آمیز فسخ کنند.

  خانه تکانی یحیی در فولاد
باشــگاه فولاد برای حضور در فصل نقل و انتقالات با مشــکل روبه روســت 

و لیســتش پــر اســت. از ایــن رو طــی جلســه اخیــری کــه در ایــن باشــگاه 
یکنــان فعلــی مــورد  بیــن مدیــران و ســرمربی شــکل گرفتــه قــرار اســت باز

یکنان هزینه  یابــی قــرار بگیرنــد. از آنجــا کــه فســخ قــرارداد بــا هــر یــک از باز ارز
یــادی را بــه باشــگاه تحمیــل می کنــد، مدیــران فــولاد از یحیــی خواســته اند  ز
یــادی نســبت بــه لیســت خــروج اقــدام کنــد. بــه همیــن دلیــل  تــا بــا وســواس ز
ی را کــه تیــم فــولاد در فصــل گذشــته انجــام  یحیــی گل محمــدی همــه 30 بــاز
ی جــام حذفــی را طــی هفتــه اخیــر تماشــا کــرده تــا  داد، بــه اضافــه تک بــاز
یکنــان غربالگــری کنــد. ایــن مربــی حتــی  ــه باز ــا شــناخت کامــل نســبت ب ب
ــا وســواس خاصــی وارد عمــل شــده و از  ــز ب یکنــان خارجــی نی ــه باز نســبت ب

ینــات آمــده و در کنــار تیــم حاضــر  باشــگاه خواســته اجــازه دهــد آنهــا بــه تمر
یکنــان لیســت  شــوند تــا او پــس از بررســی کامــل توانایی هــای همــه باز

خــروج خــود را اعــلام کنــد.
 البتــه ایــن موضــوع باعــث نشــده تــا فولادی هــا در فصــل نقــل و انتقــالات 

کــره شــده و  یکنــان مــورد نظــر خــود وارد مذا منفعــل عمــل کننــد. آنهــا بــا باز
یکــن  یــادی بــه عنــوان باز بــه توافــق نهایــی رســیده اند. درحالی کــه نام هــای ز
یکــن بــه توافــق  مــورد نظــر گل محمــدی نــام بــرده می شــوند، ایــن باشــگاه بــا 4 باز
نهایــی رســیده امــا از آنجــا کــه لیســتش پــر اســت نمی توانــد از آنهــا رونمایــی 
کنــد. بــه همیــن دلیــل مســئولان ایــن باشــگاه چنــد روز دیگــر صبــر کــرده و پــس 
یکنــان از ســوی ســرمربی جدیــد خــود از نفــرات  از اعــلام لیســت خروجــی باز
تــازه رونمایــی می کننــد. طبــق شــنیده ها ســرمربی فــولاد لیســت خروجــی 
خــود را روز شــنبه هفتــه آینــده در اختیــار باشــگاه قــرار می دهــد امــا لیســت 
ینــات بــه باشــگاه اعــلام  یکنــان خارجــی  را پــس از آغــاز تمر نهایــی خروجــی باز

می کنــد تــا کمتریــن ضــرر مالــی را بــرای فولادی هــا بــه همــراه داشــته باشــد.

  آماده سازی و اردو
گذشــته فــولاد  ی هــای فصــل  گل محمــدی بــا تماشــای فیلــم باز یحیــی 
یکنــان دارد و تقریبــا از همــه آنهــا شــناخت  ذهنیتــی نســبت بــه عملکــرد باز
ینــات ایــن تیــم پــس از تاســوعا و  پیــدا کــرده، بــه ایــن ترتیــب طبــق برنامــه تمر
عاشــورای حســینی از روز 2۷ تیــر آغــاز می شــود. فولادی هــا ابتــدا یــک هفتــه 
یکنــان  در تهــران تمریــن می کننــد و پــس از آن ســرمربی ایــن تیــم لیســت باز
ی خــارج  منتخــب خــود را بــه باشــگاه اعــلام کــرده و بــه همــراه آنهــا راهــی اردو
از کشــور می شــود. فولادی هــا در نظــر دارنــد کمتریــن خروجــی را داشــته باشــند 
یکنــان را در ایــن حــد از لیســت خــارج می کننــد کــه بتواننــد نفــرات  و  فقــط باز
ی و مــورد نیــاز خــود را جــذب کننــد. بــه ایــن ترتیــب باشــگاه فــولاد از  ضــرور
ینــات تیمــش را بــه شــکل رســمی آغــاز می کنــد و تــا آن زمــان  هفتــه آینــده تمر
مجــوز کار یحیــی گل محمــدی هــم بــه دســت فولادی هــا رســیده و می تواننــد 
ی پیش فصل را اســتارت بزنند. بدون هیچ حاشــیه ای برنامه های آماده ســاز

یحیی از خارجی های فولاد تست می گیرد

راهکار گل محمدی برای حل مشکل لیست پر فولاد
نیلوفر مژدهی

خبرنگار


